
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Θεσσαλονίκη, 13/11/2023 
 
Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
  Παράσχου Παπαδάκη, Βουλευτή Νομού Έβρου 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
  Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 
 
ΘΕΜΑ: «Παραλείψεις της Δημοτικής Ενότητας Σουφλίου, καθώς και της 

Σαμοθράκης από τα εξαγγελθέντα μέτρα προστασίας της 
Α.Α.Δ.Ε. και του Ε.Φ.Κ.Α. ως πυρόπληκτων περιοχών» 

 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Ο «Σύλλογος Οικονομολόγων Ελευθέρων Επαγγελματιών Έβρου» με δεύτερη, 
εντός 40ημέρου, επιστολή του προς εσάς διαμαρτύρεται και επισημαίνει σοβαρές 
παραλείψεις για τα μέτρα προστασίας, τα οποία είχαν ανακοινωθεί για τους 
πυρόπληκτους πολίτες και επιχειρήσεις της περιοχής. Όπως τονίζει και στη δεύτερη 
επιστολή του κανένα από τα κρίσιμα ζητήματα τα οποία είχε θέσει δεν έχουν 
επιλυθεί εισέτι τονίζοντας ότι «… επιχειρήσεις και κάτοικοι πυρόπληκτων περιοχών 
και δη αυτών που έχουν πληγεί περισσότερο από κάθε άλλη, όπως η Δαδιά και η 
Λευκίμμη να βρίσκονται εκτός των μέτρων προστασίας που έχουν εξαγγείλει η 
Α.Α.Δ.Ε. και ο e-Ε.Φ.Κ.Α. Συγκεκριμένα, κατά τον Σύλλογο στην Α. 
138/2023/13.09.2023 της Α.Α.Δ.Ε., παρ. 10, αρθ. 1, παρ. δ. γίνεται αναφορά στη 
Δημοτική Κοινότητα Σουφλίου της Δημοτικής Ενότητας Σουφλίου του Δήμου 
Σουφλίου. Η συγκεκριμένη αναφορά αποκλείει από την «παράταση καταβολής και 
αναστολής είσπραξη βεβαιωμένων οφειλών για τα φυσικά και νομικά πρόσωπα που 
επλήγησαν από τις πυρκαγιές που εκδηλώθηκαν τον Αύγουστο 2023» τις 
υπόλοιπες πυρόπληκτες κοινότητες του Δήμου Σουφλίου στις οποίες 
περιλαμβάνονται η Δαδιά, η Λευκίμμη, ο Προβατώνας και το Φυλακτό, οι οποίες 
επλήγησαν περισσότερο από τις άλλες περιοχές. Στο Φ.Ε.Κ. Β 5415/12.03.2023 και 
το Γενικό έγγραφο του e-Ε.Φ.Κ.Α Α.Π 438311/10.09.2023 δεν υπάρχει ουδεμία 
αναφορά στον Δήμο Σουφλίου στον οποίο διοικητικά ανήκει και το δάσος της 
Δαδιάς, ο οποίος επλήγη περισσότερο. Στην Α1138/2023/13.09.2023 της Α.Α.Δ.Ε., 
Φ.Ε.Κ. 5415/τ. Β/12.09.2023 και στο Γενικό έγγραφο του e-Ε.Φ.Κ.Α. ΑΠ 438311 δεν 
υπάρχει ουδεμία αναφορά στον Δήμο Σαμοθράκης, ο οποίος επλήγη επίσης 
οικονομικά, λόγω της τριημέρου διακοπής ηλεκτρικού ρεύματος ένεκα της 
πυρκαγιάς του Αυγούστου στην Αλεξανδρούπολη και του γεγονότος της διακοπής 
της ακτοπλοϊκής επικοινωνίας, διότι το πλοίο της γραμμής συμμετείχε στη μεταφορά 
ασθενών από το Νοσοκομείο Αλεξανδρουπόλεως. 
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεστε να παρέμβετε προς τις υπηρεσίες των Υπουργείων σας προς διόρθωση 
των ανωτέρων παραλείψεων και αδικιών τις οποίες έχουν επιφέρει οι δημοσιεύσεις 
των ως άνω αποφάσεων; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΠΑΡΑΣΧΟΣ 




